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WTC2024特装展位管理费及其他服务申请表
WTC2024 Exhibition Space Management Fee and 
Other Services Order Form
	截止日期：2024年3月31日

	Submission Deadline：March 31, 2024

	主场服务商联系方式 Official Service Contractor
	填表人联系方式 Form Filled by

	绿碳国际会展(深圳)有限公司
GREEN CARBON INTERNATIONAL EXHIBITION (SHENZHEN) CO., LTD.
	公司名称
Exhibitor Name
	

	
	展位号
Booth No.
	
	展位面积Area
	

	联系人
Contact Person 
	严 先生 Mr.Yan 
	联系人
Contact Person
	

	手机Phone
	13560152334
	手机Phone 
	

	邮箱Email
	order@wtc2024.cn
	邮箱Email
	



	类别
Category
	数量
Qty
	单位
Unit
	单价（元）
Unit Price (CNY)
	小计
Subtotal
	备注
Notes

	特装展位管理费
Tailor-Made Booth Management Fee
	
	㎡
	￥50
	￥
	

	特装搭建许可证
Tailor-Made Booth Construction License
	
	个pc(s)
	￥200
	￥
	每个光地展位需申请一个
Every tail-made booth should apply one license. 

	货车证
Truck Pass
	
	个pc(s)
	免费(For free)
	-
	报图审核通过后随审图回执发放
The review receipt will be issued after approval of the drawing review 

	[bookmark: OLE_LINK1]施工人员证件
Constructor Badge
	-
	个pc(s)
	￥20
	-
	展馆制证中心缴费办理（证件部分不参与打折优惠）
Please go to Exhibition hall card center for badge payment (No discount for badge part)

	特装清洁安全押金
Tailor-Made Booth Cleaning & Safety Deposit

	≦ 100㎡
	￥20,000
	￥
	押金部分不参与打折优惠Deposit is without any discount policy

	
	101 - 200㎡
	￥30,000
	￥
	

	
	≧ 201㎡
	￥50,000
	￥
	

	合计(元)Total Amount（CNY） 
	￥
	






主场服务商收款账户信息：
收 款 人：绿碳国际会展(深圳)有限公司
开户银行：招商银行股份有限公司深圳滨河时代支行
银行账号：755954029110806
联 行 号： 308584001619
Home service provider bank account information:
Account name：GREEN CARBON INTERNATIONAL EXHIBITION (SHENZHEN) CO., LTD
Bank of deposit：China Merchants Bank, Head Office, Shenzhen, P.R.China 
Account number：7559 5402 9110 806
Swift code : CMBCCNBS
服务订单预定优惠政策Service order booking preferential policy：
从2024年2月29日前完成预定并支付全部款项：享受订单总金额8折优惠；
Complete the reservation and pay in full before February 29, 2024: enjoy 20% off the total amount of the order;
从2024年3月31日前完成预定并支付全部款项：享受订单总金额9折优惠；
[bookmark: _GoBack]Complete the reservation and pay in full before March 31, 2024: enjoy 10% off the total amount of the order;
从2024年4月1日起不享受任何优惠政策。
No preferential policies will be available after April 1, 2024.

清洁安全押金退回流程说明：
Cleanliness and safety deposit refund process instructions
（1） 退还凭据：展台搭建、展出及拆卸安全无事故且清理干净后，再办理押金退款。
Refund Credentials: After the booth is safely set up, displayed, dismantled, and cleaned up without any accidents, the deposit will then be refunded.
（2） 押金扣罚： 
Deposit Deduction:
1、 展位在施工期间（含布撤展期间）及展期期间，因油漆、油渍、涂料或其他物质污染地面墙面的，责令清理不到位或不符合展馆清洁标准的，按照深圳国际会展中心的扣罚标准执行。 
The deposit deduction will be conducted in accordance with the regulations of Shenzhen World, if the ground or wall is contaminated with paint, oil stains, coatings, or other substances and the exhibitors fail to clean them up or do not meet the cleanliness standards, during the construction period (move-in and move-out period) and the exhibition period.
2、 因搭建商或展商原因，废弃油品、涂料、危化品等未按规定分类处置，布撤展垃圾未运送至合法垃圾填埋场所处置，随意倾倒于展馆周边或市政道路周边区域，造成安全事件、事故、环境污染、造成投诉、社会影响、媒体通报，受到相关政府部门处理等，按政府部门及深圳国际会展中心的扣罚标准执行。 
Shenzhen World shall conduct a deposit deduction in accordance with the penalty standards defined by itself and the government departments, should the exhibitors or builders fail to properly classify and dispose of waste oil, coatings, hazardous chemicals, and other waste generated from the move-in, move-out, exhibition period, or should the waste is not transported to a lawful landfill for disposal but improperly discarded in the surrounding areas of the exhibition hall or municipal roads, which leads to safety incidents, accidents, environmental pollution, complaints, social impacts, media reports, or punishment by relevant government departments.
（3） 押金退还说明： 
Deposit Refund Policy:
网上汇款形式：将统一通过网上银行退款至各单位原支付账户，请申报审图时一并填写开票与退押金申请表发送至报图邮箱，我司将于撤展后 30 个工作日内退还。
Online Remittance: Refunds will be made through online banking and the deposit will be returned directly to the original payment accounts. Please fill in the invoice and deposit refund application forms when applying for the drawing review approval and send them to the designated email address. The deposit will be refunded within 30 working days after the booth or space moving out. 
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